

[Texte]

## EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

Thursday, April 16, 1970

• 1115

**The Chairman:** Gentlemen and Mrs. MacInnis, I call the meeting to order. Proceeding with the study of Bill C-158, we have with us this morning, five witnesses from Canadian General Electric Company Limited, whom I will introduce to you at this time.

To my immediate right is Mr. A. F. Johnston, Manager, Corporate Relations; Mr. Ivan A. Grantham, Specialist, Insurance Corporate Finance Operation; Mr. Walter N. Ancuta, Counsel, Corporate Law Operation; Mr. William C. Durant, Manager, Nuclear Fuel Operation, Nuclear Energy Project, Peterborough, and Mr. James Graham, Manager, Kanupp Contract, Nuclear Energy Project.

Also we have with us, this morning, sitting in observing, Mr. Paul Hamel, Scientific Adviser to Atomic Energy Control Board and Mr. Reilly Watson Legal Adviser of Atomic Energy Control Board.

On behalf of the Committee, I would like to welcome all of you gentlemen here this morning, and at this time I will call upon Mr. Johnston to summarize his brief and then we will proceed with questioning.

Before I let you begin, Mr. Johnston, there is a word I should have with the Committee itself. We have had quite a task finding time in the Minister's schedule to have him appear before us when we would, but we have managed to get him for tomorrow morning from 9.30 a.m. to 11.00 a.m. At our last steering committee meeting, we decided that if we could get the Minister we would spend one meeting on the consideration of Bill S-5 in the hope that we might be able to dispose of it in one meeting, but if we cannot we will just to have another meeting. If I can have the unanimous consent of the Committee to have Mr. Greene appear before us tomorrow morning, between 9.30 p.m. and 11.00 a.m. for the introduction of Bill S-5 we will proceed to make the necessary arrangements for that meeting. Agreed?

**Some hon. Members:** Agreed.

**The Chairman:** Thank you. Mr. Johnston?

**Mr. A. F. Johnston (Manager, Corporate Relations, Canadian General Electric Compa-**

[Interprétation]

## TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

Le jeudi 16 avril 1970

**Le président:** Messieurs, la séance est ouverte et, pour l'étude du Bill C-158, nous avons avec nous ce matin cinq représentants de la Compagnie Générale Électrique du Canada Limitée. Permettez-moi de vous les présenter.

D'abord à ma droite M. A. F. Johnston, directeur des relations de la compagnie, M. Ivan A. Grantham, spécialiste des opérations financières en assurances de la compagnie, M. Walter N. Ancuta, avocat, opérations juridiques de la compagnie, M. William C. Durant, directeur des opérations de combustible nucléaire, projet d'énergie nucléaire de Peterborough, enfin, M. James Graham, gérant, contrat Kanupp, projet d'énergie nucléaire.

Nous avons aussi parmi nous ce matin, à titre d'observateur, M. Paul Hamel, conseiller scientifique de la Commission de contrôle d'énergie atomique et M. Reilly Watson, conseiller juridique de ladite Commission. Au nom du Comité, je souhaite à tous la bienvenue. Je vais maintenant demander à M. Johnston de nous donner un résumé de son mémoire; nous passerons ensuite aux questions.

Permettez-moi, M. Johnston, de dire un mot au Comité. Il a été très difficile d'obtenir que le Ministre vienne à une réunion du Comité; c'est un homme très affairé, mais il sera ici demain matin de 9h30 à 11h. A la dernière réunion du Comité de direction, il a été décidé que si nous pouvions obtenir la présence du Ministre, nous consacrerions une réunion à l'examen du Bill S-5, confiants qu'il serait possible de l'étudier en entier au cours d'une seule séance. Sinon, il en faudra une autre. Si je puis avoir l'assentiment unanime du Comité pour que M. Green soit présent demain matin de 9h30 à 11h. pour la présentation du Bill S-5, nous prendrons les dispositions nécessaires à cette fin. D'accord?

**Des voix:** D'accord.

**Le président:** Merci. Monsieur Johnston?

**M. A. F. Johnston (directeur des relations de la Compagnie Générale Électrique du**